
"Holografska" - HOLISTIČNA družba - Prehodne družbe so mogoče - Yazhi 

Swaruu 

 

https://www.youtube.com/watch?v=KPqntcbjBbA  

Avtor: 
Cosmic Agency, Gosia 

Objavljeno: 
25. marec, 2022 

 

"Holografska" - HOLISTIČNA družba - Prehodne družbe so mogoče - Yazhi Swaruu (2. del) 
 
Prvotno predavanje v španščini novembra 2021 
 
Yazhi: Tema holistične družbe je zapletena in jo je treba obravnavati na tej točki. Rekli smo, da je 
osnova celostne družbe odvisna od duhovnosti, etike in morale ljudi. Toda duhovnost, etika in 
morala, to so nekako super zgoščeni izrazi, tako da nam tega ni treba podrobno razlagati, medtem 
ko govorimo o glavni temi celostne družbe. Če pa se vendarle posvetimo tem trem točkam in si 
jih ogledamo podrobneje, naletimo na močne probleme pri opredeljevanju in opisovanju. 
 
Izkaže se, da pri opredeljevanju duhovnosti, morale in etike ugotovimo, da niti niso ustrezne 
besede ali ena bolj kot druga, saj vse tri nosijo breme pomenov, za katere se izkaže, da so relativni 
za vsako osebo ali skupino. 
 
Na primer, moralnost proti etiki. Izkaže se, da je morala nekaj, kar se bolj nanaša na religijo. 
Medtem ko je etika bolj razširjena. Vendar obstajajo cele knjige, ki opredeljujejo te tri stvari. Kar 
zadeva duhovnost, jo 90 % ali več Zemljanov jemlje kot del religije, kot da gre z roko v roki, religija 
je duhovnost. Ali pa je religija namenjena pridobivanju duhovnosti. Kar zadeva etiko, in to velja 
tudi za moralo, kar je etično za eno osebo ali skupino ljudi, ne bo etično za druge, poleg tega pa 
se to spreminja s časom. 
 
Tako ugotavljamo, da etike, morale in duhovnosti ni mogoče opredeliti na podlagi tega, kako jih 
vidimo na Zemlji. Velja omeniti, da ne najdem nobenega prevoda ali ustreznice morale zunaj 
Zemlje, zato se zdi, da je to nekaj, kar je neločljivo povezano z religijo. Izven Zemlje imate etiko, 
ne pa tudi morale kot take. 
 
Zato je precej težko opredeliti te tri stvari za javnost, saj bo vsakdo razumel sporočilo glede na to, 
kdo je, ter glede na svoje kulturno in osebno ozadje, kar bo povzročilo izkrivljanje naših 
informacij. To bi nas torej na koncu prisililo, da opredelimo, kaj so duhovnost, morala in etika za 
nas, ki to opisujemo in pišemo. 
 
Vendar pa bi tudi tu potem vsilili vrsto norm, ki jim je treba slediti, kar bi na koncu le uničilo sam 
koncept celostne družbe, saj bi jo spremenilo v togo strukturo, ki bi temeljila izključno na našem 
dojemanju in opredelitvi teh treh točk. Zato mi ne preostane drugega, kot da se poglobim. 
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Če se poglobim, vztrajam, da je omenjanje etike, morale in duhovnosti poenostavljeno 
opisovanje stvari, da bi opisala točko, prejšnjo, vendar bi sama osnova celostne družbe izhajala iz 
celotne miselnosti ljudi. 
 
Nova družba, ki bo "podedovala zemljo", jo že ima. To pomeni, da uničujejo sedanjo človeško 
družbo na planetarni ravni, toda novo človeško družbo, ki ji bo sledila, so že izdelali, strukturirali, 
oblikovali in je v delovanju. 
 
Že obstaja, jo že imajo, ne bodo je oblikovali s spreminjanjem običajnih ljudi na ulici, ker so 
nepredvidljivi tudi z nano-grafenom in vsem drugim, kar bodo uporabili le za to, da bodo družbo 
pripeljali do uničenja. 
 
Robert: In kakšna bi bila ta družba? Popolno suženjstvo? 
 
Yazhi: Popolno suženjstvo, da, vendar oblikovano od spodaj, pri čemer tega niti kot popolni sužnji 
ne bodo videli, ker ne poznajo nobene druge oblike ali družbene strukture kot tisto, v katero so 
se rodili. Zato zanje ni izvedljivo, da bi želeli preoblikovati sodobno družbo v trans-humanizem in 
tiranijo, kot pravijo mnogi. Zanje je namreč lažje oblikovati novo družbeno strukturo z novo 
nadzorovano človeško miselnostjo, kot pa spremeniti že obstoječo družbeno strukturo in 
človeško miselnost, kot je ta, ki je zdaj na Zemlji. 
 
Zato so naredili to, da so oblikovali človeško mentalno strukturo, ki ustreza njihovi nadzorovani 
družbi novega svetovnega reda, in ko so jo že imeli v rokah in je že delovala, so nato uničevali, 
dokler niso popolnoma izbrisali sedanje človeške družbe na planetarni ravni, in nato podedovali 
Zemljo svoji predhodno pripravljeni in nadzorovani družbi. 
 
Sedanja družba in vsi njihovi načrti transhumanizma in družbenega nadzora pa se izkažejo le za 
ukrepe za nadzor omenjene populacije, medtem ko jo uničujejo, pri čemer vse in v vseh državah 
uporabljajo kot poskusni laboratorij za razvoj in izpopolnjevanje svoje nove družbe. Novo družbo 
že imajo. Zdaj morajo le še uničiti sedanjo. Odstraniti neuporabno, da bi uvedli novo. To je tisto, 
kar vidim, da počnejo. 
 
Gosia: Kdo bo na koncu ostal? Vem, ja, tisti, ki jih zanimajo, toda kakšni ljudje jih zanimajo? Ne 
tisti, ki niso cepljeni, kajne? In cepljeni so neuporabni. Kateri bodo torej ostali? 
 
Yazhi: Imajo ljudi, ki so jih že gensko spremenili in ki niso nikoli živeli zunaj te vrste suženjstva. Na 
skrivaj so pripravili mesta, ki jih bodo naselili z njimi. Ti ljudje so že tam. Veliko jih je v že 
nadzorovanih krajih, nekateri pa kot preizkus hodijo med običajnim prebivalstvom. Vendar jih je 
manj. In govorim o številu prebivalcev, ki naj bi jih imela Zemlja, kot je zapisano v Georgia Kamnih. 
 
Robert: In v Egiptu ustvarjajo veliko mesto, ki je zdaj prazno. 
 
Yazhi: In na Kitajskem in v različnih delih Sahare ter v podzemnih bazah, ne dvomim pa, da tudi v 
nekaterih drugih delih sveta, ki jih še nismo videli. Toda večina teh vnaprej pripravljenih mest je 
na Kitajskem, na severu. 



Toda ta trans-humanistični, ultra-represivni svet, o katerem govorijo, NI tisto, k čemur stremijo 
kontrolorji, to ni tisto, kar iščejo kot končni izdelek. To je le en korak ali niz korakov, ki jih je treba 
narediti za popolno uničenje današnje družbe. Nujni koraki, ki preprečujejo, da bi se ljudje 
organizirali proti njim, saj je ljudi veliko, njih pa malo. 
 
Končni izdelek bi bila ultramoderna, skoraj utopična družba, v kateri bi bili prebivalci na genetski 
ravni in na ravni mišljenja super nadzorovani do te mere, da ne bi vedeli, da so, ker ne poznajo 
drugega sveta, drugega načina obstoja. Zelo tehnološka, vendar z vlado, ki bo z našega vidika 
represivna in tiranska. 
 
Toda prebivalci te družbe po "ponastavitvi" tega ne bodo vedeli, prav tako ne bodo imeli 
nobenega spomina na sedanjo družbo. In spet bodo dobili lažno zgodovino človeštva, ki so jo 
pripravili upravljavci in jo izpopolnili brez starih lukenj sodobnih ali sedanjih religij in sistemov za 
nadzor uma. 
 
To vam govorijo, vsem vam, vendar nimate oči, da bi videli. Ko vam govorijo, da ne boste imeli 
ničesar, nič ne bo vaša last, ampak boste na primer srečni. 
 
To bi bil končni rezultat, za katerega si prizadevajo. Popolnoma nadzorovana družba, ki ne pozna 
drugega načina življenja, ki to zatiranje in popoln nadzor dojema kot nekaj normalnega in 
sprejetega, in z lažno uprizorjeno preteklostjo, ki si jo za njih izmislijo nadzorniki. 
 
Toda pomembno je povedati, in mislim, da tega na spletu ne pove nihče, da ta super nadzorovani 
tiranski trans-humanistični svet, ki ga vidite prihajati, NI končni rezultat. Izkaže se namreč, da tako 
kot mi zaradi trenutne človeške miselnosti ne moremo uresničiti prave celostne družbe, tudi 
upravljavci zaradi iste miselnosti trenutnih ljudi, ne morejo uresničiti svojega super 
nadzorovanega utopičnega sveta novega svetovnega reda. To je izjemno pomembna točka. 
 
Zato morajo gojiti ljudi z genetiko in miselnostjo, ki ustrezata njihovim interesom in načrtom, 
nato pa jih pripravljene vpeljati v družbo, ki jo imajo po svoji zamisli. 
 
Na enak način, kot na primer tudi mi ne moremo uvesti prave celostne družbe, ne da bi ljudje 
najprej miselno in zavestno napredovali v pravo smer. To pomeni, da razvijajo duhovnost, moralo 
in etiko, o katerih sem govorila v prejšnjem članku, pri čemer sem te besede uporabila zaradi 
pomanjkanja boljših, kot sem že pojasnila zgoraj. 
 
Torej, povedano jasno in brez merjenja same sebe ali skrbi, ali sem videti družbeno primerna ali 
ne ... v obeh primerih, bodisi za uvedbo novega svetovnega reda bodisi za uvedbo prave celostne 
družbe, je potrebno uničenje sedanje zemeljske družbe in transcendenca (smrt) večine njenih 
prebivalcev. Vem, da se sliši grozno ... vendar je to žalostna in zaskrbljujoča resnica. 
 
Vendar pa lahko v nasprotju z novim svetovnim redom in njegovimi načrti ponudimo ali rečemo, 
da je prehodno družbo z namenom izboljšanja kakovosti življenja že živečih ljudi mogoče 
zagotoviti, ne da bi se zatekli h genocidu. 



Vendar bi bilo to odvisno od prestrukturiranja sedanje družbe v majhnih korakih, vendar v smeri 
opolnomočenja ljudi in ne njihovega uničenja. Tu pride na vrsto Taygete predlog lokalni federaciji, 
predlog iz leta 2021, ki je bil nemudoma zavrnjen. Zavedajoč se, da bi se morala kabala na Zemlji, 
napačno imenovana "elita", za uresničitev takšnega predloga ali katere koli podobne poteze 
odpovedati svojim sistemom moči. In tega ne bodo storili. Tako je situacija ostala kot izbira 
preživetja: "Elite" ali preživetja prebivalstva Zemlje. 
 
Zaradi tega je Federacija izpostavljena kot permisivna in kot podpornica "elite", kot je bilo že 
omenjeno. Povzroča neštete težave in trenja med samimi rasami Federacije, zlasti med lyrijskimi 
rasami in nelyrijci, zaradi zapletenih kulturnih razlik med njimi. Zaznavanja resničnosti, kot sta 
empatija in zaznavanje čustev, ki nista enaka, med samimi tako imenovanimi pozitivnimi rasami. 
 
Toda da, v prihodnosti bo mogoče uvesti napredne družbe ali politične sisteme z namenom, da 
se uvede celostna družba. 
 
Toda to, da pravim, da prave celostne družbe na Zemlji ni mogoče uresničiti, je posledica same 
miselnosti ljudi na Zemlji. Trenutno nimajo miselnosti ali osnove zavesti, ki je potrebna za 
oblikovanje celostne družbe. In ker se ljudje praviloma ne spreminjajo zares, bi se nepopravljivo 
vrnili k oblikovanju istih pogojev, ki so povzročili sedanjo katastrofo. Ljudje namreč oblikujejo 
svoje vlade in svojo realnost. Ne glede na to, ali jim je to všeč ali ne. 
 
Ljudje bi se spremenili le, če bi bili potopljeni v prevladujočo frekvenco. To pomeni, da bi ob 
uvedbi manjšine normalno mislečih, a dobrih ljudi, sprejeli ali sledili pravilom in normam ter 
mentaliteti obstoječe celostne družbe, kot se to zgodi, ko človeške ljudi izvlečejo in uvedejo v 
drugo kulturo na drugem planetu, kot je na primer Taygeta. 
 
Vendar pa je prehodno družbo mogoče vzpostaviti tudi na Zemlji. Kako napredna bo, je odvisno 
od ljudi samih. Prav tako pa tudi, koliko časa bo trajalo, da se bo razvila prava celostna družba. 
 
Vidite, to, kar ljudje zunaj govorijo o "holografski družbi", NI prava celostna družba, kakršna že 
obstaja, vendar na drugih planetih. In je le videti kot utopija, a ni, odvisna je le od miselnosti in 
ravni zavesti njenih prebivalcev. 
 
Robert: Razumem, hvala. Kaj misliš s tem zgoraj: "gojenje ljudi z genetiko." Kot na človeških 
farmah? 
 
Yazhi: Da. To nas pripelje do še ene točke, ki jo želim pojasniti ali zelo jasno predstaviti javnosti. 
Ne gre za to, da ne bi bilo genske manipulacije s človeškim telesom, na primer v Sumeriji in 
pozneje, to se dogaja tudi zdaj. Gre le za to, da je treba poleg umetne genetske spremembe pri 
ljudeh uvesti tudi miselnost dojemanja, ki vzdržuje takšno umetno genetsko spremembo. 
 
V nasprotnem primeru bodo ljudje spremenili svoje gene tako, da bodo odražali njihovo "dušo", 
ker nimamo boljših besed. Tako kot se to dogaja danes s tako imenovanim velikim prebujenjem. 
In kar povzroča tudi to, da se ljudje danes ponovno genetsko spreminjajo s cepivi in nano 



grafenom, ki je v bistvu Black Goo, saj je nano grafen sestavni del Black Goo ali nekaj Black Goo, 
ker obstaja veliko oziroma 3 glavne skupine, pozitivna, negativna in naravna. 
 
Torej je treba genetiko umetno spremeniti, nato pa je treba pri spremenjenem posamezniku 
oblikovati dojemanje resničnosti, da njegov um vzdrži umetno gensko spremembo. Dva koraka. 
Umetna sprememba, ki jo vzdržuje sprememba zaznavanja. 
 
In to nas vrača k zgoraj navedenemu. Svoje končne utopične trans-humanistične družbe novega 
svetovnega reda ne bodo mogli izpeljati z miselnostjo in dojemanjem resničnosti sedanjega 
svetovnega prebivalstva, zaradi česar jih bodo morali iztrebiti. Kajti "novo" prebivalstvo, ki so ga 
pripravili, da nadomesti sedanjo človeško populacijo, ima že po svoji zasnovi in nujno 
spremenjeno in nadzorovano mentaliteto dojemanja, ki je v skladu z umetnimi genetskimi 
spremembami, ki so jim jih že naredili. 
 
Robert: Vse je dobro zrežirano. In ljudje ne bodo imeli načina ali sredstev, da bi razlikovali, kakšne 
so njihove misli, od tistih, ki so vsiljene z umetno telepatijo? In ne bodo mogli na noben način 
videti, da se vpliva na njihove zaznave? 
 
Yazhi: Tega se ne bodo zavedali, ker nikoli niso živeli zunaj te družbene paradigme. In to je 
natanko to, kar se je na Zemlji z nadzorovanim zaznavanjem dogajalo že tisočletja, poudarjeno v 
zadnjih 200 letih, ker je več tega. 
 
Ljudje so že bili umetno spremenjeni in nato vzdrževani z nadzorom uma, da bi usmerjali 
deterministično in omejeno dojemanje življenja za vzdrževanje genetskih sprememb, ki so jih 
izvedli na njih. Ker na začetku ni bilo potrebno nobeno umetno gensko spreminjanje, ampak sta 
nadzor uma in dojemanje resničnosti zadostovala za vzdrževanje sveta, kot so si ga želeli 
upravljavci. Vendar se strinjam, da so bile v preteklosti na človeškem genomu izvedene umetne 
genetske spremembe. 
 
Tu se nekoliko razlikujem od informacij, ki jih je podala moja predhodnica Swaruu iz Erre, ki je, 
kot se spomnim, želela človeško raso opolnomočiti, bolj kot se sprijazniti s tem nad dejstvom, da 
so bili umetno spremenjeni. Kajti, kot je dejala, to ni ovira, niti niso omejeni, saj če je um 
osvobojen, nadzoruje in spreminja DNK posameznika ter ga vrača, da odraža njegovo zavest - 
Izvirni Vir. 
 
Robert: Razumem, da bodo prebivalstvu "dali" tehnologijo, ki bo usmerjala njihovo zaznavanje v 
drugo resničnost, da. 
 
Yazhi: V bistvu so vse informacije o osnovni resničnosti, ki jih dajejo ljudem, lažne. In tako jih 
bodo podali še enkrat, še več laži, tako jih bodo podali prebivalcem svojega Novega svetovnega 
reda. 
In še enkrat vztrajam, da tako Sveto pismo, Stara in Nova zaveza, kot sumerske tablice, knjige o 
Enochu in tako dalje niso nič drugega kot še več biblij, narejenih z namenom nadzorovanja 
dojemanja resničnosti prebivalcev Zemlje. 
 



Gosia: Yazhi: Hitro vprašanje. Tu si dejala, da je za vzpostavitev celostne družbe potrebno tudi 
uničenje velikega dela prebivalstva. Kaj s tem misliš? Da je za to potreben tudi genocid? Toda mi 
se borimo proti genocidu. Ali pa se v resnici ne borimo proti genocidu, temveč za to, da bi 
preživela nekatera zvezdna semena, s katerimi bodo pozneje vzpostavljene nove družbe? Anéeka 
je dejala, da namesto genocida vidi druge možnosti, ki jih Kabala ne vidi. Prestrukturiranje vsega 
z nečloveškimi mentorji. Ali lahko ta del nekoliko pojasniš? Kaj misliš s tem, da je za izgradnjo 
pozitivne družbe potrebna tudi odprava prebivalstva? 
 
Yazhi: Z ljudmi, ki so danes na planetu Zemlja v množični večini, ne morete zgraditi resnično 
celostne družbe. Ljudje se ne spremenijo dovolj in se bodo vrnili k slabim odnosom, ki so jih 
povzročili. Zato se morate za uresničitev celostne družbe razvijati, kar pomeni, da morate ali 
boste morali tako ali drugače ... povzročiti uničenje sedanje zemeljske družbe in kulture. Kozarca 
ne morete napolniti z nečim novim, če je kozarec že poln. 
 
Vendar to ne pomeni, da morate iztrebiti tiste, ki živijo danes, to ne pomeni, da je treba izvesti 
genocid. Kot sem rekla, lahko in morate zagotoviti progresivno novo družbeno osnovo v pravi 
smeri k celostnim družbam. Vendar se morate v tej smeri razvijati v svojem tempu, brez 
posredovanja, ki vas ohranja ujete v deterministični in žrtveni miselnosti, ki vas drži zaprte v tako 
imenovani 3D Matrici. 
 
Gosia: Dobro. Treba je bilo pojasniti, da uničenje družbe za uveljavitev nove ne pomeni nujno 
uničenja. 
 
Yazhi: Nikoli ni treba "ubijati" in to nikoli ne pride v poštev. Toda dejstvo je, da vemo, da se ljudje, 
populacija, ki določa prevladujočo frekvenco zavesti in mišljenja na Zemlji, kot masa NE bodo 
spremenili v eni sami inkarnaciji, sedanji, ki nas zadeva, ali med njo. 
 
Kot smo že povedali, ljudi ne morete prisiliti, da se spremenijo, lahko jim le ponudite boljšo izbiro. 
Toda ljudje na Zemlji, da, imajo osnove miselnosti, ki bi jih morali spremeniti, in to bom razložila 
pozneje, vendar veliko sreče s spreminjanjem celotne družbe, njihove miselnosti, v to smer, saj 
so že tako ali tako programirani in s fraktalizirano ter razbito ali fragmentirano zavestjo zaradi 
nadzora misli, ki so mu podvrženi z osnovo travme - MK Ultra. 
 
Razvoj je mogoč znotraj iste inkarnacije, seveda je, in mnoge duše to dosežejo. Težava je v tem, 
da družbena masa tega ne bo zmogla. Tu nas skrbi masa ali večina, ki tvori sedanjo človeško 
družbo, in ta se ne bo razvila v tako kratkem času. Zaradi tega je treba povzročiti družbeno 
dinamiko, ki jih bo vodila v pravo smer. Prvi korak je odprava negativnega vmešavanja. 
 
Vidim namreč, da je človek, če se vanj ne vmešava, nagnjen k temu, da gravitira v pozitivno smer. 
Dokaz za to je, da je vse, kar povzroča zaostanek v človekovem razvoju, umetnega izvora, kot so 
gospodarstvo, verske podlage, ki obvladujejo in nadzorujejo duhovnost, etiko in moralo, pa tudi 
vse manipulacije v medijih v obliki nadzora uma, ki masi prebivalstva narekuje, kako naj živi ter 
kakšne vrednote in težnje naj ima. 
 



Da ne omenjam lažnih napadov in vsega, kar je bolj manipulacija z zaznavanjem, ki temelji na 
travmah, z namenom vsiljevanja značilnosti MK Ultra, ki povzročajo travme in spreminjajo 
miselnost v smeri, ki si jo želijo nadzorniki. Vse to je nadzor uma. Vendar je Matrica ali podatkovna 
baza, ki oblikuje in ureja življenje na 3D Zemlji, popolnoma umetno manipulirana z namenom, da 
bi ohranila načrte in interese peščice. 
 
Drug primer tega je neposredna manipulacija, ki jo kontrolorji prek vlad izvajajo v zvezi z vsem, 
kar zadeva trgovino z ljudmi, drogami in organiziranim kriminalom, kar med drugim ni 
neposredna posledica človeške miselnosti kot take, ampak je družbeni odziv na manipulacijo 
kontrolorjev z namenom vsiljevanja strahu (podlage MK Ultra), da bi nadzorovali družbo. 
Velikokrat tudi zato, da bi preprosto ustavili napredek človeške zavesti. 
 
Samo z umikom tovrstnih posegov bi dobili osnovo, da bi se človeštvo kot masa premaknilo v 
smer, ki ustreza resnično celostni družbi. 
 
Za razvoj se ni treba de-inkarnirati, saj se včasih v isti inkarnaciji zelo razvijete, včasih pa lahko 
živite veliko inkarnacij, ne da bi se razvili, kar je precej pogosto na Zemlji z njenimi zankami 
reinkarnacij, ki jim je podvrženo njeno prebivalstvo. 
 
Gosia: In kako se to, da moramo posredovati na ta način, ujema s tem, kar vedno govorimo, da 
si morajo pomagati sami, brez posredovanja? 
 
Yazhi: In tako bi moralo biti. Razvijati bi se morali kot množica v svojem lastnem tempu, saj jim 
ne moremo vsiljevati načina bivanja. 
 
Vendar pa, kot sem že povedala zgoraj, tudi s svojimi značajskimi napakami, ki so skupne vsemu 
človeštvu, da, imajo jasno tendenco, da se razvijajo v pozitivno smer, če odpravimo regresivne 
posege. Torej bi se samo z odstranitvijo Kabale, nadzornikov, začeli kot masa premikati v 
pozitivno smer. 
 
Vendar je tudi to teorija, saj gledano z bolj razširjene ravni ali točke pozornosti zavesti vidimo, da 
niso ena sama rasa, le z vidika biološkega telesa, saj se znotraj tega, kar jih upravlja, izkaže, da je 
cela vrsta ali živalski vrt entitet ali vrst, ki uporabljajo isto biološko obleko, kar povečuje težavnost 
tega, kar želimo doseči. 
 
Zato bi moral umik posredovanja regresivnih sil, Kabale - upravljavcev, vključevati tudi umik ljudi 
ali entitet v človeški biološki obleki z regresivnimi težnjami. Odstraniti tiste, ki veljajo za 
regresivne hibe, iz človeške populacije, da bi jim preprečili nadaljnje posredovanje s svojo 
uničujočo miselnostjo. 
To pa je mogoče doseči z vplivanjem na zavedanje človeške populacije, da se bo sčasoma 
zavedala, kaj resnično sestavlja ali oblikuje raso ali vrsto, kar bo skupaj z novimi pozitivnimi 
progresivnimi trendi ustvarilo toksično okolje, ki ne bo ugodno za življenje takšnih regresivnih 
hibridov. Vendar je za to spet potrebnih več generacij. Ali vsaj še eno, v kateri se bo celotna 
populacija človeških bioloških oblek popolnoma regenerirala. 
 



Gosia: Toda Kabala izvira iz ljudi samih, mar ne? Njen nasilni odvzem bo imel le kratkoročne 
rezultate, kajne? Potem se bo vrnila, če se miselnost ljudi ne bo spremenila. 
 
Yazhi: Kot sem že razložila, so Kabala, nadzorniki, kdorkoli že so in na kateri koli ravni, Egregor, ki 
ga oblikuje množična mentaliteta človeške populacije. Spremenite množično miselnost in: ti 
Egregorji ne morejo ostati. 
 
Ves nadzor uma, ki ga je deležna človeška rasa, je namenjen samoohranitvi moči, obstoja. To je 
znameniti Lush, to je ustvarjalna pozornost, ki temelji na trpljenju, ki povzroča pozornost, 
usmerjeno v hranjenje tovrstnih entitet in organizacij. 
 
Če zdaj omenim, kar sem povedala zgoraj, stvari, ki jih mora človeška populacija spremeniti in ki 
jih štejem za lastnosti, ki vsem povzročajo le težave, so, da imajo vedno miselnost determinizma, 
žrtev in trpljenja, da kot resnično stvar vidijo le tisto, kar obstaja v materialnem svetu. 
 
Tudi dejstvo, da je človek zelo nagnjen k temu, da ostane v svoji coni udobja, če ni prisiljen v 
premik naprej, ker njegova cona udobja ni več tako "udobna", kar je posledica ... cele vrste 
razlogov, kot so same posledice želje ostati v tej coni udobja, zaradi česar prenašajo svojo moč in 
povzročajo, da drugi regresivno misleči ljudje, ki spodbujajo ustvarjanje drugih Egregor-jev, da 
prevzamejo nadzor nad njimi, pod obljubo nadaljnjega hranjenja njihove cone udobja, in na 
koncu dominirajo in nadzorujejo vsa njihova življenja. Na koncu nastane nadzorna Egregorska 
Kabala, ki odraža povprečno človeško miselnost. 
 
Po preučevanju in opazovanju obnašanja človeške rase v zadnjih 3000 letih, kako se odziva na 
katere dražljaje in kaj jim povzroča dražljaje (nadzorovani zgodovinski dogodki), jasno vidim, da 
ima masa človeške populacije, tudi s svojimi napakami, močno težnjo po napredku v pravo smer. 
Imajo ogromno nagnjenost k temu, da si želijo biti v miru, spokojni, uživati v življenju in preprostih 
stvareh, ne da bi si želeli dodatnih zapletov. 
 
Vendar je ista miselnost, da si želijo biti v miru, posledica njihovega dojemanja, da niso v miru 
zaradi tega, ker so svojo moč prenesli na člane družbe, ki jih spodbuja moč vseh vrst, in to zaradi 
tega, kar so prej doživeli, zaradi svojih osebnih izkušenj, pogosto travmatičnih, ki oblikujejo to 
egocentrično in brezobzirno plenilsko miselnost, ta pa generira Egregorje v obliki regresivnih 
entitet brez povezave z Izvirnim Virom, ki so zato odvisni od ustvarjalne pozornosti človeka, ki 
temelji na zaznavanju in občutenju povprečne miselnosti množice človeške populacije. Ustvarja 
se začaran krog, ki ga je prav tako treba prekiniti in ki ga mora človeštvo preseči. 
 
To pomeni, da je masa regresivnih entitet v obliki hibridov ras, kot so Maitre in Reptili (ki jih drugi 
imenujejo hibridi Vlash (opis z vidika Karistus)), manjša v primerjavi s preostalo maso duš (ker 
nimamo boljšega imena) v človeški biološki obleki. Torej po prevladujoči frekvenci ali po 
množičnem človeškem odnosu ali miselnosti življenje na Zemlji ne bo več združljivo s pojavom in 
obstojem hibridnih entitet regresivnih ras. 
 
To je jasno razvidno na primeru Taygete, ki so jo večkrat poskušali zavzeti na več načinov, na 
primer z uvozom agend in nadzorom misli z namenom prevlade nad prebivalstvom. Ta 



prizadevanja bodo v družbi povzročila motnje, vendar se te ne bodo prijele, ne bodo ostale in jih 
bosta odpravili enaka miselnost in raven zavesti množičnega prebivalstva Taygete ali katere koli 
druge družbe z močnimi temelji celostne družbe. 
 
Gosia: Da, kako pa spremeniti to miselnost, če se strinjamo tudi s tem, da je to nadvse težko, ker 
je v ljudeh toliko vrst? In koliko generacij bi bilo za to potrebnih? 
 
Yazhi: Vsaj eno ali dve generaciji. To pomeni, da pripadniki prejšnje, ki se v življenju niso uspeli 
zadovoljivo razviti, niso več živi. To pomeni, da se odstrani vpliv stališč in vrednot, ki so bile prej 
vir 3D človeške Matrice, ki jo hranijo. 
 
Robert: Ne razumem pa, da če smo odraz tistih zgoraj, kako so rešili to, da so tudi oni živalski vrt 
ras? Se preprosto ne osredotočajo na regresivne? 
 
Yazhi: Ker je živalski vrt ras oziroma znotraj njega ... obstaja progresivna večina z vsemi svojimi 
razlikami, ki na Zemlji ustvarja odsev ali mikro-kozmično kopijo Federacije oziroma dinamike 
odnosov med rasami in vrstami vsaj tega kvadranta Galaksije. Vse to je strnjeno in povzeto na 
Zemlji. 
 
Ker pa so pozitivne rase na Zemlji količinsko prevladujoče, bi lahko povzeli, da obstajata dve veliki 
skupini bitij, ki tvorita zemeljsko 3D-matrico: 
 
1.) Pozitivni kot množična skupina 
2.) Regresivne, prav tako kot množica 
 
Danes se je s pojavom ogromne količine Zvezdnih Semen (skupaj z drugimi kompleksnimi vzroki) 
na Zemlji ustvarila ločitev dveh svetov: tistih, ki si želijo pozitivnega in napredka v smeri bolj 
celostnih družb, in tistih, ki želijo izpopolniti distopično regresivno trans-humanistično Matrico. 
 
Takšna je torej narava boja z ravni duše, dve zelo veliki sili, ki se zdaj spopadata. Pri čemer je 
velika večina pod nadzorom regresivnih teženj, bodisi aktivno bodisi le kot peške, ki sledijo 
sistemu. Kot je pojasnjeno v filmsko-dokumentarnem filmu Matrica, bo vsakdo, ki je še vedno 
povezan z Matrico, agent sistema in ga bo skupaj z njim branil. 
 
Vendar pa je, čeprav v manjšini, še ena velika progresivna množica, ki si želi razvoja pravičnejše 
družbe s holističnimi težnjami, predvsem zaradi vpliva duš ljudi (zaradi pomanjkanja boljšega 
imena) v obliki Zvezdnih Semen, ki so sicer maloštevilna, vendar je njihov planetarni vpliv veliko 
večji od vpliva regresivcev, kar zdaj ustvarja pravi in močan boj med 500 ovcami-zombiji pod 
nadzorom Egregorjev Kabale, proti 5 do zob oboroženim Urmah levom (oprostite priliki). Čeprav 
so torej Zvezdna Semena v številčno neugodnem položaju 10.000 proti 1, je moč boja zelo 
intenzivna, da ne rečemo uravnotežena. 
 
Boj je bolj kot karkoli drugega duhovni, boj zavesti, boja uma proti umu. V fizičnem svetu pa se 
odraža le s trenutnim kaosom. Dogajanje je na duhovni strani. Toda bojuje se tudi s fizične strani, 
kot to zdaj počnemo skupaj Zdi se, da je malo, NI. 



 
Je vse. Boj je boj umov, znanja. Še enkrat se spomnite, da so tisti, proti katerim se borite, proti 
vam samim, kar se nato odraža kot Egregorji, kot je Kabala. To je izredno pomembno. 
 
Odstranitev te porazne, deterministične človeške miselnosti, miselnosti majhnih otrok, ki so 
odvisni od avtoritet, da rešijo njihov obstoj, bo samodejno odpravila Kabalo in ostale Egregorje, 
ki danes pestijo človeštvo. So le njihov odsev. To se opazi in vidi preprosto zato, ker je Kabala 
odvisna od človeštva, ki ji daje moč. Če ne bodo sodelovali, potem Kabale ne bo nič več hranilo in 
bo morala izginiti. 
 
Tisti, ki podpirajo Kabalo, so bolj Egregorji in osebni Tulpi, ki jih lahko opišemo tudi kot regresivne 
hibe, ki so le še več rok Kabale, ki je, vztrajam, le odsev človeške miselnosti. 
 
Ko ljudje pravijo, da obstajajo ljudje z veliko moči, ki jih zatirajo, večinoma stare, razpadajoče 
mumije, ki živijo le z jemanjem adrenokroma... jim povem: Kdo jim je dal to moč, če ne ljudje 
sami s tem, da so ubogali? Kar v svojih glavah imajo za avtoritete, a so le produkt njihove 
miselnosti delegiranja lastne moči. 
 
Gosia: Hvala, Yazhi. In še eno vprašanje. Rekla si, da imajo ljudje pozitivna nagnjenja. Pozitivna 
nagnjenja da, vendar so vseeno ustvarili in manifestirali obstoj ali bližino teh hibridov in 
negativnih entitet. Izhajale so iz njih in njihove podzavesti, kajne? Torej nimajo le pozitivnih 
nagnjenj, saj so ustvarili tudi okoliščine in okolje, v katerem lahko parazitirajo. Ali vsaj tako sem 
do zdaj razumela. 
 
Yazhi: Da, ker je to še ena plast vsega tega. Ustvarjanje zank ali začaranih krogov, kjer temne 
fragmentirane dele človeške psihe ustvarjajo travme, ki so si jih povzročili zaradi iste miselnosti, 
bodisi osebno s poraznim odnosom, čeprav vedo, da ne bi smelo biti tako ... do oblikovanja 
močnih Egregorjev, kot so vlade in Kabala, ki so sami po sebi odsev notranjega kaosa vsakega 
človeškega bitja, ki se odraža navzven, kar ponovno daje primer za rek, da imajo ljudje takšne 
vlade, kot si zaslužijo zaradi svoje miselnosti. 
 
Zato še enkrat ponavljam, da je ključno, da se spremenijo sami. Delati na sebi, kot sem že 

večkrat povedala, in najbolje bi bilo, če bi vsi množično delali na sebi. In sicer na izkoreninjenju 

osebnih in samo-podobnih oblik mišljenja, ki jih ohranjajo v mentaliteti žrtve in v determinizmu, 

uničujočem osebni napredek, s tem pa tudi napredek družbe in planetarne kulture. Posledica 

tega je, da se premaknejo v pozitivno smer in v smeri razvoja celostne družbe, ki je primerna 

zanje ter z edinstvenim in pravilnim načrtom, ki jim ustreza za vsak korak ali raven, ki jo imajo 

kot množična populacija. 

 

 

 

Prevod: Stane 


